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      Α/Α ΑΡ. 

ΑΠΟΦ. 

ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΟΥ 

1.  368.  Έγκριση του 

κατεπείγοντος της 

Συνεδρίασης και 

συζήτησης θεμάτων  ως 

κατεπείγοντα 

Ομόφωνα 

2.  369.  Ανάκληση των αριθμ. 

330/2018 και 357/2018 

αποφάσεων Δ.Σ. και 

λήψη εκ νέου απόφασης 

για απ΄ ευθείας 

εκμίσθωση του 

δημοτικού 

ποδοσφαιρικού γηπέδου 

του Αθλητικού 

Πολιτιστικού Κέντρου 

“Δ. Κραχτίδης ”  για την 

διοργάνωση συναυλίας, 

στα πλαίσια του άρθρου 

192 παρ. 2 του ΔΚΚ  

(Ν.3463/2006) 

Ομόφωνα 

 

 

3.  370.  Έγκριση της 20/2018 

απόφασης – 

γνωμοδότησης του 

Συμβουλίου της Δ.Κ. 

Δράμας, σχετικά με την 

διάθεση χρήσης 

δημοτικού ακινήτου 

Ομόφωνα 

4.  371.  Έγκριση της 23/2018 

απόφασης - 

γνωμοδότησης της ΕΠΖ, 

σχετικά με την έγκριση 

κοπής δέντρων στα Β΄ 

Κοιμητήρια Δράμας   

Κατά πλειοψηφία 

 

Μειοψηφούντων των δημοτικών συμβούλων: 1) 

Χρυσοχοΐδη Ελευθερίου και 2) Μυστακίδη Ιωάννη, 

δηλώνοντας παρόντες διότι, θα ήθελαν να επισκεφθούν 

οι ίδιοι τα Β΄ Νεκροταφεία, δεδομένου ότι, στην 

εισήγηση της υπηρεσίας, αναφέρεται πως τα δέντρα 

έχουν προκαλέσει υλικές ζημιές σε οικογενειακούς 

τάφους, δίχως καμία αναφορά επικινδυνότητας για 

τους πολίτες. Η δημοτική αρχή προσπαθεί να 

παραπλανήσει το ΔΣ.    

 

Μειοψηφούντος του δημοτικού συμβούλου 

Ηλιόπουλου Στέργιου, αναφέροντας όπως και στη 

συνεδρίαση της ΕΠΖ πως, διαφωνεί με την κοπή των 

συγκεκριμένων δένδρων, διότι πρόκειται για υγιή 

δένδρα, τα οποία δεν φαίνεται να παρουσιάζουν 

πρόβλημα στην ασφάλεια των περιοίκων, ενώ θα 

μπορούσε να βρεθεί άλλη λύση  για τους τάφους. 

 

Μειοψηφούντος του δημοτικού συμβούλου 



Τσιαμπούση Αλεξάνδρου, αναφέροντας πως η κοπή 

των δέντρων, έχει να κάνει με τους τάφους και όχι με 

την ασφάλεια των πολιτών. Το όλο πρόβλημα 

δημιουργείται από το γεγονός της ανικανότητας της 

δημοτικής αρχής,  να δώσει μία λύση συνολικά για τα 

Δημοτικά Κοιμητήρια, η οποία θα είναι φυσικά μία απ΄ 

τις υποσχέσεις για την επόμενη τετραετία. 

 

 

Δράμα   03-08-2018 

 

Η ειδική γραμματέας  

 

Μυροφόρα Ψωμά  


